

Bestymøde, lørdag den 3/6-2017 kl. 10:00

Tilstede:

Andreas, Henrik, Emilie, Emma, Troels, Mathias, Frederik og Morten Grimstrup

1. Valg af ordstyrer og godkendelse af referat

Ordstyrer: Emma

2. Orientering ved Morten Grimstrup

- Stor begejstring over nuværende årgang, som løfter højskolen godt socialt. Holdet har været fyldt fra start til slut - skolen er tæt pakket.
- 97 tilmeldte til efteråret '17. Mere end sidste år samme tid. Håber og regner med udsolgt. Derudover 47 tilmeldte til næste forårshold.
- Der er lagt i støbeskeen til et stort litteraturseminar til juni næste år med Christian Dorph i spidsen. Det ændrer en smule på forårsholdet '18-forløbet.
- Karin kommer tilbage på højskolen på fuld tid til stor glæde for alle, og kommer til at hjælpe lidt i køkkenet også. Derudover er Helle Sikjær blevet ansat på teaterlinjen, hvor hun skal være i en deltidsstilling. Frank har orlov til efteråret, hvor han skal redefinere begrebet "folkelighed" støttet af FFD. På filosofi er Tone Frank Dandanell derfor ansat til efteråret, så Simon samtidigt kan koncentrere sig om forstanderposten.
- På byggefronten er man gået fra at gå efter fondsstøtte og i stedet bygge noget mindre og mere realistisk i form af to nye elevhuse, så Vesterhus kan blive frigivet til undervisning og gæstelæreboliger/PHD-gæste-pladser.
- Enighed fra Besty om at lære-perspektivet også er meget relevant i forhold til fremtidige orienteringer.

3. Evaluering af Forårsweekend

- En del ledige pladser i bussen KBH-Testrup. Næsten fyldt fra Testrup-KBH. Folk finder selv transport derover. Det overvejes, hvorvidt vi kan droppe bussen, når der kommer letbane fra Aarhus til Testrup. Kombineret med Rød Billet kan det blive en nem og billig løsning. Det kan blive sværere at motivere workshop-lærerne, hvis de selv skal betale transport
- Banko blev for langt, og mange gik efter pausen. Skal holdes kort og intensivt. I det hele taget kan vi overveje at prøve noget andet end banko.
- Fin morgensamling - rart at nye gamle elever tager teten. Forsøg at være tidligt ude med at skaffe morgensamlingsholdere
- Vanskeligheder ved at skaffe workshops i år, og meget svingende kvalitet.
- Obs på at når vi prikker folk, at det ikke sker for afslappet.
- Fremadrettet kan vi forsøge at tydeliggøre ambitionsniveauet inden - "så meget kan man nå på en workshop"
- Torben var god. Men fokus på at trække store foredragsholdere udefra fremover.
- Konferencier var gode. Vi skal fremover ruste dem til at styre de mange uden at det bliver de skrappe. Det er en svær opgave med mange mennesker og larm. Det diskuteres hvorvidt vi skal udvælge folk eller lade dem selv vælge.
- Vi skal til kommende weekender snakke sammen med den ansvarlige lære, og sørge for at udvælgelsen sker bedst muligt. Morten foreslår at han nedsætter et udvalg, som har ansvar for at vælge de "rigtige" til den opgave - de kender den nuværende årgang bedst.
- DJs skal vælges på samme måde fremover, hvor dem der vil spille kommer til den dj-ansvarlige og får en guiding

- Natmaden - besværligt at stå at lave om natten. Forsøg at få det mere enkelt fremover, f.eks. pizzasnegl/pølsehorn - noget man bare kan tage hurtigt.
- Søndagen forløb rigtig godt - især Lyn-zumba var et stort hit. Hold fast i at have bevægelse søndag.
- Baransvarlig skal ikke være alene med ansvaret om at holde orden i baren. Alle i besty skal holde et øje på baren og minde folk om at holde den ordentlig.

4. Auguku: Udvalget orienterer og ansvarsposter + elevmødet fordeles

- Udvalg består af: Emilie, Henrik, Troels og Andreas
 - Lille programændring i form af tidspunkter. Ellers samme fordeling af aktiviteter på dagene.
 - Lørdagen er anderledes i forhold til sidste år. Alm pgm. i forhold til generalforsamling, men herefter holder Simon indtrædelses-foredrag efterfulgt af udendørs aktiviteter.
 - Ingen gudstjeneste søndag, da Hans er stoppet.
 - Søndag kan bestå af fælles afslutning kl. 12-13 i form af samling kombineret med sangtime, som ikke er lørdag som det plejer.
 - Foredrag. Er strandet ved Lennart (tiger-mand). Næste på listen er Jan Grarup, som Frederik hjælper med at tage kontakt til.
 - Fredagens koncert er ikke på plads endnu, men det overvejes om det skal være noget andet end en "almindelig" koncert. Der foreslås alternative performances.
 - Der er nedfældet en liste og der rykkes på de forslag. Troels følger op på den og resten støtter på mailen, hvis der er udfordringer
 - TDC skal ikke på programmet - vi opfordrer husgruppe-lærerne til at arrangere det og minde om at alle skal være samlet i spisesalen til surprise evt. 21:00.
 - Vi kan med fordel dyrke overgangen fra TDC til surprise med hyggelig stemning i gården med bål og musik. Evt. overraskelse/show som optakt.
 - Elevmødet skal annonceres og billetter skal sælges. Henrik sætter det op, og billetter sættes til salg d. 13. juni kl. 17.00.
 - Evaluering af tilmeldingsmail-fordeling: fungerede godt men samarbejdet mellem dobbeltbookinger og refunderinger skal være tættere.
- Fremover skal 3 personer stå for tilmeldingen og besvarelser af mail**
- Lidt usikkerhed omkring workshops efter de er valg. Vi skal sørge for at det ikke smuldre efter de er valgt - de skal vide de forpligter sig.

AUGUKU – Ansvarsposter

- Bus-ansvarlig: **Mathias**
- Workshop-ansvarlig (inkl. lærermøde hver dag): **Henrik**
- Workshopspræsentations-ansvarlig: **Frederik og Emma**
- Morgensamling: **Mathias**
- Opvasketjans-ansvarlig: **Henrik**
- Baransvarlig: **Emilie og Troels**
- Program-ansvarlig: **Andreas**
- Husgruppemøde-ansvarlig: **Henrik**
- Indkvartering af deltagere (inkl. sengelinned): **Mathias, Troels og Emilie**
- Mittwegsmotweg: **Frederik og Troels**
- Strand-ansvarlig (2 personer): **Anders og Andreas**
- Kulturcafé (2 personer): **Emma og Emilie**

- Gave-ansvarlig: **Emma**
- Generalforsamling: **Troels**
- Afvikling af lørdag eftermiddag (2 personer): **Henrik og Emilie**
- Køkkenansvarlig: **Anders**
- Oldfrue/pedel/rengøring: **Anders**
- Konferencier (2 personer): **Andreas og Emma**
- Teknikansvarlig: **Frederik**
- Dj til lørdag: **Mathias**
- Indkvartering til elevweekend og bordplan til lørdag (2 personer): **Mathias og Emilie**
- Foredragsholder-ansvarlig: **Henrik**
- Koncertansvarlig: **Troels**
- Nøgleansvarlig: **Emma**
- Notebogsansvarlig: **Emma**
- Receptionsansvarlig, lørdag: **Andreas**

Emilie og Andreas laver event til Auguku + elevmøde.

Henrik sætter billet til elevmødet op: 13. juni klokken 17 og annoncerer salget via SoMe.

5. EW-udvalg nedsættes (29/9 - 1/10)

Troels, Henrik, Emilie + 2 nye

6. Testrupelev.dk

- Problemer med brugervenlighed på tilmelding, og at folk ikke har. Vi har fået et tilbud på 5600 kr. som virker rimeligt, men har besluttet at vente til en evt. større renovering af hjemmesiden.
- Det diskuteres hvordan vi fremadrettet kommunikerer bedst muligt ud til folk på sociale medier. Instagram er godt til den jævnlige dokumentation af vores arrangementer. Facebook skal bruges målrettet til events og motivere folk til at søge workshops og lignende.

7. Årsskrift

Ida Marie samler hold, hvor et par nye redaktionsmedlemmer kommer med. Planlægger at holde møde med Simon tidligere.

8. Evt.

- Det er foreslået at afholde symposium igen, hvor vi diskuterer Elevforeningens formål og fremtid.
- Messingskilt til saunaen blev lavet sidste år, men er ikke oppe. Forsøger at finde det og få sat det op hurtigst muligt.

Andreas Jensen, Mathias, Mathias Følkesen

Hail Eling